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Dnes si můžete přečístslavnostní otevření 
sportovního areálu 

ZŠ Blovice

V pátek 7. září 2018 došlo ke slavnostnímu 
otevření sportovního areálu při Základní ško-
le v Blovicích. Pro žáky blovických škol, pro 
členy TJ SOKOL Blovice, pro DDM Blovice a ze-
jména také pro širokou sportovní veřejnost je 
připravena tartanová atletická dráha a víceú-
čelové hřiště s mantinely a moderním umě-
lým povrchem. Tuto finančně náročnou akci 
financovalo město Blovice z vlastního rozpoč-
tu. Hned po slavnostním otevření uspořádala 
ŽS Blovice spolu s TJ Sokol, atletické závody 
pro žáky z Blovic (ZŠ a Gymnázia), Nezvěstic 
a Spáleného Poříčí, které skončily vítězstvím 
pořádajícího družstva.

Pro veřejnost je celý areál otevřen od pon-
dělí 17. září. Sportoviště bude veřejně přístupné 
vždy od 15 hod. Do této doby je ve všední dny 
užíváno žáky a studenty ZŠ a Gymnázia Blovi-
ce v rámci výuky tělesné výchovy. O víkendu 
pak bude přístupné od 9 hod. Vstup do areálu je 
umožněn pouze hlavním vchodem z ulice Pod 
Tratí. Více informací o rezervacích, provozní 
řád a další naleznete na internetových strán-
kách www.blovice-mesto.cz, www.zs-blovice.
cz a případně na tel: 602 466 115.

Bc. Robert Zelenka
Radní města Blovice

Dne 2. 10. 2018 v 17 ho-
din se uskuteční na dolní 
straně Masarykova ná-
městí (mezi domem služeb 
a prodejnou obuvi) slav-
nostní odhalení pamětní 
desky významnému uči-
teli, legionáři a spisovateli 
Václavu Valentovi-Alfa.

Akce je uskutečněna 
u příležitosti stého výročí vzniku Českosloven-
ska, ke kterému přispěli nemalou měrou také 
legionáři. Akce se zúčastní zástupce Českoslo-
venské obce legionářské.

Srdečně zve město Blovice a Muzeum jižní-
ho Plzeňska v Blovicích, p. o.

slavnostní odhalení 
pamětní desky 

významné blovické osobnosti

poDěkování

Nové hřiště již využili žáci naší školy ne-
jen při hodinách tělesné výchovy, ale také 
si vyzkoušeli různé atletické disciplíny ve 
spolupráci s atlety blovického Sokola. 

Velice děkujeme za přípravu a pomoc 
při realizaci této aktivity panu M. Neuvir-
tovi, K. Prokopcovi a I. Vrátníkové.

Vedení 
Základní školy Blovice
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Zprávy	z	Městského	
kulturního	střediska	Blovice

V pátek 7. září v 19.00 hodin byl v Li-
dovém domě slavnostně zahájen kurz 
tance a společenské výchovy (viz 
foto). Další lekce se budou konat 21. 9. 
a 5. 10., vždy od 19 hodin.

První taneční podvečer s Václavem 
Žákovcem a Aničkou Volínovou se po 
letní pauze koná ve čtvrtek 27. září od 
16 do 20 hodin.

Vstupenky na ARGEMU, která hraje 
v Lidovém domě 29. září 2018 si může-
te zakoupit v předprodeji v kanceláři 
MKS v Lidovém domě (Po a St 8–17).

Ve čtvrtek 11. října 2018 v 19.00 ho-
din se bude v Lidovém domě konat 
koncert. Po delší době budete mít 
možnost opět slyšet zpívat Moniku 
Kyselovou, kterou bude doprovázet 
na klávesy Pavel Toman mladší.

Dále byl zahájen předprodej vstupe-
nek na tyto akce:
MINIPÁRTY Karel ŠÍP, Josef A. NÁH-
LOVSKÝ 15. 11. 2018

Koncert – PETRA JANŮ se skupinou 
AMSTERDAM 4. 12. 2018

Autobus na muzikál Sestra v akci v so-
botu 29. 9. 2018 odjíždí ve 12.00 od 
Lidového domu.

Bližší informace o dalších plánova-
ných akcích najdete na našich strán-
kách www.lidovydumblovice.cz
Tel.: 371 522 236, 737 740 174, mail: 
info@ldblovice.cz

L. Krňoulová

kulturní 
okénko

slavnosti města proBěhly 
na výBornou

V sobotu 8. září 2018 se konaly blovické 
Městské slavnosti. Už podruhé proběhly v areá-
lu TJ Sokol. I v letošním roce vyrostlo v prostoru 
u pomníku Miroslava Tyrše velké pódium, na 
kterém už v pátek večer koncertovala hudební 
skupina Kraví tma. V sobotu se zde potom ko-
nal hlavní program slavností. Od dopoledních 
hodin už byl v areálu připravený program pro 
děti – obří skluzavka, trampolína a další atrak-
ce. Od 13.00 se na velkém pódiu představila 
celá řada účinkujících, všichni z řad místních. 
Nejprve vystoupila děvčata z tanečního odděle-
ní Domu dětí a mládeže. Scandall step předve-
dl svoje předtančení s názvem Maestro, malá 
děvčátka ze skupiny Little magic zatančila svůj 
coutry tanec Little magic expres a dívky ze sku-
piny Scandall zaujaly diváky s vystoupením 
Zvedáme kotvy. Všechna taneční čísla připra-

vily paní Yvona Plojharová, Alena Pohanková 
a Bára Plojharová. Po tanečním bloku přivítali 
příchozí oficiální hosté – starosta města Jan 
Poduška, místostarosta Michal Hodek a staros-
ta Sokola Robert Zelenka. Po zdravicích začal 
druhý blok programu, o který se postarala hu-
dební škola. Děti se svými učiteli secvičily pás-
mo písniček a melodií ze známých filmových 
pohádek, Večerníčků nebo seriálů. Posluchači 
vyslechli hudbu z Králíků z klobouku, Pohá-
dek z mechu a kapradí, Rákosníčka, Maxipsa 
Fíka, Ferda Mravenec, ze seriálů A je to!, Arabe-
la, Cirkus Humberto, pohádek Mrazík, Popel-
ka, z příběhu Bella a Sebastián. Přítomné děti 
všechny melodie bez problémů uhodly. O jejich 
předvedení se postarali Jiří Koutský (zpěv), Julie 
Koutská, Klára Šustrová, Ludmila Karpíšková, 
Eliška Karpíšková, Lenka Karpíšková (všichni 
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soutěž ZuŠ Blovice 
o nejlepŠí českou 

Buchtu

informujeme

klávesy), Natálie Chmelíková (flétna) a Ivana 
Bystřická (zpěv). Pásmo s dětmi nacvičily paní 
učitelky Michaela Hatajová, Kateřina Falcová, 
Marie Benetková a paní ředitelka Eva Tupá. Po 
hudebních vystoupeních následoval sportovně 
pohybový blok, který připravil Sokol Blovice. 
Zahájila ho zumba s Alešem Mandausem a stá-
licemi tanečnicemi. Vystoupení bylo jako vždy 
na chytlavou hudbu ze světových í českých 
hitů. Po zumbě se divákům představili cvičen-
ci, kteří nacvičili tři hromadné sletové skladby. 
I když je diváci mohli vidět už na župním sletu 
v květnu, určitě za připomenutí stály. S těmito 
skladbami jsme naposledy vystupovali v srpnu 
na zahájení Sportmánie v Plzni na náměstí 
Republiky. Šlo o skladby Děti, to je věc!, Spolu 

a tečkou byla nejoblíbenější sletová skladba 
Cirkus. Jednalo se ale o tečku jen pomyslnou, 
protože slavnosti pokračovaly dalším progra-
mem. Pro děti byla připravena pohádka O Te-
rezce a Matějovi. Byla plná známých písniček 
a předvedli ji členové Hudebního divadla v Kar-
líně. Po pohádce zahrály hudební skupiny New 
style band a Kohn rock. A ve 21.45 se konal ob-
líbený ohňostroj. 

Po celou dobu programu bylo pro všechny 
připraveno bohaté občerstvení a úplně poprvé 
byly veřejnosti představeny a otevřeny nové 
toalety. Celou akci finančně zajistilo město 
Blovice.

TJ Sokol Blovice

Jedním z pokladů českého kulturního 
dědictví jsou české pohádky. Znáte tu o Hon-
zovi, který se vydal s rancem buchet do světa 
a neprohloupil?

Ani vy neprohloupíte, když se 3. listopadu 
vydáte s pekáčkem kynutých buchet vlastní 
výroby do Lidového domu v Blovicích na Ples 
republiky a zúčastníte se soutěže o nejlepší 
českou buchtu.

A jaká jsou pravidla?
Do soutěže budou nominovány pouze 

zabalené buchty klasického čtyřhranného 
tvaru z kynutého těsta s libovolnou sladkou 
i slanou náplní. Jejich chutnost bude posuzo-
vat jednak odborná, ale i divácká komise. Na 
výherce čekají zajímavé ceny.

Vy laďte chuti – my ladíme nástroje a 3. lis-
topadu si společně užijeme večer plný překva-
pení a dobré zábavy!

Eva Tupá, 
ředitelka ZUŠ Blovice

ať to svítí

Po krásném létu (bohužel ale velmi suchém), 
po krásných dlouhých večerech se světlem až do 
pozdních hodin, přichází podzim s tmavými ve-
čery delšími, delšími a delšími. Přibývá temných 
zákoutí, kde se mohou páchat různé nepravosti. 
Aby se nepáchaly, máme veřejné osvětlení měs-
ta. Samozřejmě je tady hlavně pro občany, aby 
se bezpečně a spolehlivě dostali do svého cíle. 
Veřejné osvětlení (VO) jako každé jiné zařízení, 
mívá i poruchy. Nejčastěji světlo buď nesvítí 
nebo tzv. bliká. Tzn., že se rozsvítí, určitou dobu 
svítí, a když se zahřeje, zhasne. Po chvíli se zase 
rozsvítí, zhasne, a tak se to opakuje až do rána. 
Když to máte za oknem, může to být i protivné. 
Je v zájmu všech, občanů i údržby města, tyto 
poruchy odstranit co nejdříve. Proto jedenkrát 
měsíčně objíždím večer město a hledám nesvítící 
body. I při občasných večerních pochůzkách po 
městě sleduji VO. Spolupracují i další pracovníci 
města. Přesto se může stát, že na některá světla 
nepřijdeme. Snadno jsou k nalezení např. v ulici 
Husova, Kamenického, Pod Valem atd., prostě 
všude tam, kde jsou světla v souvislé řadě. Nesví-
tící světlo je vidět na první pohled. Ale je hodně 
světel o samotě, ve slepých ulicích, v různých 
zákoutích. A těch je těžké si všimnout, zvláště 
z auta. Tady nám velice pomáhá, když kdoko-
liv, pokud se všimne porouchaného světla, to 

nahlásí. Hodně tím urychlí jeho opravu. Ně-
kteří obyvatelé spolupracují  už přímo vzorně 
a okamžitě nefunkční světlo nahlašují. Hlavně 
z okolních obcí je to účinné, tam se porucha 
hledá obtížně. Někdy je trochu problém, určit 
místo, kde je porucha. Světla mají svá čísla a ta 
bývají i napsaná na sloupech. Potom je to jasné, 
stačí nahlásit ulici (obec) a číslo. Pokud číslo 
není, musí se bod popsat, aspoň ulice, nejbliž-
ší číslo popisné, kolikátý v řadě od křižovatky 
atd. Za všechna tato hlášení jsem rád, urychlí 
to opravu (musí být do 3 pracovních dnů po 
hlášení) a lidé jsou spokojení „že to funguje“. 
A teď to nejdůležitější, kde a jak to hlásit. Mož-
ností je několik: 1. Mně osobně, velká výhoda, 
že se vždy domluvíme, kde to je. 2. Mně telefo-
nicky na telefon 606 186 368 nebo 371 516 130. 
3. Mně e-mailem na milos.seidl@mublovice.cz. 
4. Telefonicky nebo e-mailem přímo na město 
(podatelna, sekretariát). Vždy je dobré nechat 
zpětný kontakt (telefon, e-mail) pro případné 
upřesnění místa.

Pokud tato spolupráce bude fungovat, 
odstraníme temnotu nejen z ulic, ale možná 
i z duší.

Ing. Miloš Seidl, 
vedoucí oddělení údržby města

poDěkování

Moc děkujeme firmě Arteo Blovice a panu 
Miroslavu Sýkorovi za pomoc při odvozu věcí 
dětem na tábor do Horažďovic.

Poděkování patří i panu řidiči V. Herbolto-
vi. Moc si této pomoci vážíme. 

DDM Blovice
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v tříDění oDpaDů jsme seDmí nejlepŠí!

výstava Barevný svět němejcova ateliéru „k“, 
přeDnáŠka huDBa první repuBliky 

a Zámecký literární večer

6. září proběhlo na hradě Klenová u Nýrska 
vyhodnocení soutěže v odpadovém hospodář-
ství „My už třídit umíme“ v Plzeňském kraji.

Bylo hodnoceno celkem 91 přihlášených 
měst a obcí. Z nich Blovice skončily na velmi 
pěkném 7. místě.

Zde je třeba určitě poděkovat. Děkuji tak 
panu místostarostovi Ing. Michalu Hodkovi, 
který má likvidaci odpadů v našem městě na 
starost. Poděkování za třídění patří ale přede-
vším Vám, všem občanům. Za poslední roky 
objem vytříděného odpadu významně stoupl. 
Dokládají to i často přeplněné sběrné nádo-
by. Uvedu několik čísel. V době od 1. 4. 2018 
do 30. 6. 2018, tedy za 3 měsíce se v Blovicích 
sebralo 32 tun papíru, 27 tun plastů a 29 tun 
skla. Jistě pořádná hromada.

Občané platí poplatek. Vybere se celkem 
3 mil. Kč. Likvidace pak stojí 4,3 mil. Kč. Tady 
město doplácí na fungování systému 1,3 mil Kč. 
Vytříděný odpad pak tento doplatek snižuje. 

Náklady v odpadovém hospodářství ale 
dále rostou. Tvoří je především růst platů, 
cena nafty, zvyšující se poplatky na skládce 
Dobřany, která je vzdálena 32 km od našeho 
města. K tomu současná vláda a její minister-
stvo životního prostředí připravuje nový zákon 
o odpadech, který má razantně zvýšit ceny na 
skládkách nevytříděného odpadu a i povin-
nost vozit odpad do spalovny Chotíkov, která je 
od nás ve vzdálenosti 35 km. Svaz měst a obcí 
ČR se této přípravě brání, neboť citelně zasáh-
ne do rozpočtů měst. Jediná naše obrana je 
i nadále co nejvíce třídit, aby směsného odpadu 
bylo co nejméně.

Z uvedených informací je jasné, že snižo-
vání poplatku za odpady (jak bychom určitě 

přivítali) není reálné. Návrh zákona totiž říká, 
že města povinně zvýší poplatek, aby občané 
třídili. Všichni starostové se proti zákonu vel-
mi bouří, snad dosáhnou svého. Sliby ANO 
na snížení poplatků v našem městě jsou tedy 
obyčejnou lží. Jak už jsem napsal, zvyšování 
mezd, nafta, poplatky na skládkách a nový 
zákon této vlády nám klade pořádné klacky 
pod nohy. Vše ale zvládneme bez zvyšování 
poplatků. O to více Vám všem, ukázněným ob-
čanům našeho města, děkuji, že dobře třídíte, 
především papír, sklo a plasty.

Jan Poduška
starosta města

V pátek 14. 9. byla v kap-
li svatého Ondřeje na zám-
ku Hradiště slavnostně 
zahájena výstava Barev-
ný svět, která předsta-

vuje obrazy regionálních 
umělců. Němejcův Ateliér 

„K“ z Nepomuka je skupina celkem deseti 
amatérských výtvarníků (Robert Belanec, 
Zdeňka Braunová, Eva Brázdová Toufarová, 
Miloslava Čáslavská, Ladislav Čáslavský, Ra-
phaela Hons, Pavel Jiran, Jana Šimková, Josef 
Škala, Jana Vopalecká), kteří se pravidelně 
scházejí a tvoří přímo v podkroví rodného 
domu Augustina Němejce v Nepomuku. Zdro-
jem jejich inspirace je nejen Nepomuk a oko-
lí, ale zejména příroda. Co se týče malířských 
technik, každý z umělců preferuje něco jiné-
ho, proto je výstava velice pestrá. 

Na výstavě budou k vidění také dřevořez-
by Pavla Toufara, pro něhož se stalo dřevo 
vášní. Nejraději pracuje s lípou, třešní a hruš-
kou. Jeho práce vznikají většinou spontánně, 
na základě zajímavé zkušenosti, obrazu, si-
tuace atd.

Pomyslnou třešničkou na dortu je přidru-
žená výstava Ladislava Čáslavského s názvem 
Gotika, tvořená 5 kopiemi obrazů Mistra 
Theodorika (Svatý Jeroným, Svatá Alžběta) 
a Mistra Třeboňského oltáře (Zmrtvýchvstá-
ní Krista, Madona Roudnická, Rytíř thébské 
legie). Pro děti je připravená dílnička, kde si 
budou moci vytvořit vlastní gotickou vitráž!

Výstavy potrvají do 10. 11. a jsou přístup-
né v běžných návštěvních hodinách Muzea 
jižního Plzeňska, p. o.

Dále bychom Vás chtěli srdečně pozvat 
na další přednášku z cyklu Sto let republiky, 

tentokrát věnované tématu Hudba první re-
publiky, kterou přednese Petr Gonzáles, DiS., 
ze ZUŠ Blovice. Přednáška proběhne v úterý 
25. 9. od 17.00 hodin.

Aby toho nebylo málo a na své si přišel 
opravdu každý, doporučujeme Vaší pozornos-
ti také Zámecký literární večer V., na němž 
zazní úryvky z deníku ruského legionáře 
a blovického učitele Václava Valenty-Alfy. 
Přijďte si 9. 10. v 17.00 hodin připomenout do 
kaple svatého Ondřeje významnou osobnost 
našeho regionu. Čte Petr Borovský, člen pl-
zeňského divadla Alfa. 

Těšíme se na Vaši návštěvu

Mgr. Tereza Pelcrová
Muzejní pedagog a PR
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Branný Den v DDm
Na sobotu 15. září připravily pracovnice 

DDM spolu s partou nadšených rodičů a pří-
znivců domu dětí novou akci, kterou jsme 
nazvaly nostalgicky „Branný den“. Tatínkové 
měli představu své vojny a chtěli dětem přiblí-
žit,  jak to oni vše zvládali a maminky zde za-
stávaly spíše realizační tým se snahou nejlépe 
své děti - závodníky před startem a v cíli za-
bezpečit. Na startu se sešlo 23 závodníků v ka-
tegorii mladší a starší děti a 10 rodičů s dětmi 
předškoláky. V 9.30 hod. jsme odstartovali 
v Cecimě první závodníky, kteří vyrazili na 
2 km dlouhou trať, na které je čekalo celkem 
10 stanovišť – skákání v pytlích, chůze po 
laně, džběrovky, hod granátem, plížení pod 
lanem, přenášení míčku v terénu, střílení na 
cíl, pavoučí síť, skákání přes švihadlo a chůze 
na chůdách. Všichni závodníci se snažili a na 
stanovištích ze sebe vydali opravdu všechno. 
V cíli v Kamensku  Na Polance na všechny 
čekalo opékání vuřtů, limonáda a výborné 
koláčky z Pekářství Jílek, které nám vedení 
pekárny poskytlo sponzorsky na tento závod.

Po sečtení bodů a časů v jednotlivých ka-
tegorií jsme vyhlásili výsledky: v kategorii 
předškoláků se na prvním místě umístil Vašík 
Rajnoha, druhé místo obsadil František Kuče-
ra a třetí skončil Tomáš Horvát.  V kategorii 
mladších žáků bylo pořadí na prvních třech 
místech Michal Kavalíř, Filip František Špiler 
a Lukáš Kavalíř, v nejstarší kategorii obsadila 
první místo Viktorie Špilerová, druhý skončil 
Václav Herbolt a třetí Natálie Roučková. Všich-

ni obdrželi věcné ceny, které jsme zakoupili 
z finančních prostředků, které poskytlo měs-
to Blovice z grantu podpory spolků. 

Tuto akci jsme plánovali jako první roč-
ník, na kterém jsme chtěli vyzkoušet organi-
zaci závodu a zájem dětí. Myslím si, že se tato 
akce vydařila a určitě ji budeme chtít příští 
rok zopakovat jako druhý ročník a rozšíříme 
nabídku o další branné disciplíny.

Závěrem chceme poděkovat všem, kteří 
nás podpořili – Hospodě na Polance, blovic-
kým hasičům, městu Blovice, pekařství Jílek 
a všem nadšencům, kteří s námi do tohoto 
projektu šli.

Organizátoři závodu 
Jana Herboltová a Božena Šroubková

Dne 16. 9. 2018 se uskutečnil seminář 
Kyusho pořádaný oddílem karate při DDM 
v Blovicích. Techniky Kyusho Jitsu jsou 
používány již ve staré Číně, odkud byly 
přeneseny na Okinawu a do Japonska. Jed-
ná se o velmi účinný způsob obrany, ale 
i léčení prostřednictvím vitálních bodů na 
lidském těle, které ovlivňují nervový sys-
tém. Každý, kdo se věnuje bojovým umě-
ním se setkává s pojmy energie, nebo vi-
tální body. Jedná se o body na lidském těle, 
které jsou citlivé a bolestivé na tlak, nebo 
úder. Působení na ně se vyvolává reakce, 
která se dá zvyšovat, nebo tlumit popřípa-
dě ovlivňovat jejich vzájemnou kombina-
cí. Buď lidské tělo posilujeme a mluvíme 
o akupresuře, nebo oslabujeme a systém 
se nazývá Dim mak užívaný v Číně, nebo 
Kyusho v Japonsku. Pořádaný seminář 
navštívilo 20 zájemců, z oddílů karate pl-
zeňského kraje, Prahy a Nymburka, kteří 
cvičili pod vedením zkušeného instrukto-
ra Ing. Z. Dvořáka, nositele 5. danu karate 
a 5. danu kyusho a jeho asistenta Václava 
Radechovského, nositele 3. danu kyusho. 
Akce podle vyjádření účastníků byla velmi 
zajímavá a dobře zajištěná. 

Proto bych chtěl poděkovat pí. ředitelce 
Ing. B. Šroubkové a pracovníkům DDM. 

Ing. K. Průcha

seminář kyusho v DDm
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rekonstrukce ulic na hájku Dokončena

Ve čtvrti Hájek byla v těchto dnech do-
končena rekonstrukce ulic Cihlářské, U lípy, 
U OSP, Polní, Hájecké a Drnkovy. Během tří let 
byl zaveden vodovod, opravena kanalizace, 
uložen rozvod el. proudu do země, kompletně 
vyměněny plynové rozvody. V těchto dnech 
byly dohotoveny povrchy všech komunikací. 
Z celého Hájku se stala nejhezčí část Blovic. 
Děkujeme všem obyvatelům za trpělivost bě-
hem výstavby. Odměnou jsou opravdu krásné 
ulice.

Jan Poduška, 
starosta města

BLANKA
HRDINOVÁ

• výkup a likvidace 
kovového odpadu, 

odpadu kategorie O
• ekologická likvidace  

autovraků včetně potvrzení
• pneuservis, prodej pneu

Provozovna:

SEČ u BLOVIC 
(seník)

Provozní doba:

 Po–Čt    8.30–12.00 hodin
     13.00–16.30 hodin
 Pá–So    8.30–12.00 hodin

Při větším množství 
(min. 2000 kg) možný odvoz

371 520 349
602 414 219

Vážený pane starosto 
a vedení města,

jsem rodákem města Blovice, 60 roků 
pamatuji a používal jsem na Hájku pouze 
prašné zadrťované místní komunikace. Po 
rekonstrukci těchto vozovek musím vřele 
poděkovat všem, kdo se na stavbě podíleli, 
ale především vám za snahu obstarat finan-
ce na všechny provedené stavby ve městě, 
což není jen tak laciné a jednoduché, které 
byly ve městě provedeny v období vašeho 
starostování i všem usilujícím o tento ny-
nější stav města. Bohužel mám v úmyslu se 
z rodného města odstěhovat z důvodu boje 
o dům ze strany staršího syna a jeho rodi-
ny. Přeji další úspěšné stavby v Blovicích.

S pozdravem Tomáš Truhlář, 
Blovice, U lípy 442

poDěkování
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již Za Dva týDny BuDeme volit 
nové veDení naŠeho města

příBěh částečně 
Z Blovic

Před časem se mně dostala do ruky zají-
mavá kniha, ve které se vypráví mimo jiné 
i o osudu člověka, který malou část svého 
života prožil v našem městě, v Blovicích.

Ta kniha se jmenuje Šumava, hranice 
přecházejte o půlnoci, jejím autorem je his-
torik Vilém Hrach. Kniha vypráví o Šumavě 
v období padesátých let, o trnitých cestách 
za svobodou, o útěcích za železnou oponu 
a o hrdinství obyčejných lidí. Jedním z těch-
to obyčejných byl i jistý Bohumil Marouš. Na-
rodil se v roce 1921 v jihočeském Písku. Když 
mu byly tři roky, jeho otec zemřel a mladý 
Bohumil zůstal sám se svou matkou. Vystu-
doval gymnázium v Písku a bohoslovecký 
seminář v Českých Budějovicích. V květnu 
1945 byl vysvěcen na kněze. V létě roku 1945 
se stal kaplanem v Blovicích. U nás ve městě 
prožil dva roky. Zapojil se aktivně do práce 
ve skautském hnutí, vychovával mládež 
k lásce a úctě k přírodě a k druhým lidem, 
stejně jako k lásce k Bohu.

V létě roku 1947 byl jmenován farářem 
v Hartmanicích a tak se s Blovicemi rozlou-
čil. I v novém působišti se zapojil do skaut-
ského hnutí, pořádal výpravy do přírody 
a skautské tábory. To vše ovšem pouze do 
konce roku 1948, neboť poté komunisté 
skauty zakázali. Protože měl známé mezi 
skauty v Sušici, i jinde, zapojil se po komu-
nistickém puči do ilegálního hnutí a začal 
pomáhat s převáděním lidí do Německa. 
Povedlo se mu pomoci s útěkem několika 
desítek osob, jenže pak spadla klec. V září 
roku 1949 byl Bohumil Marouš zatčen a poz-
ději odsouzen za velezradu, na 18 let těžkého 
žaláře, zostřeného čtvrtletně jednou tvrdým 
ložem. Dále mu soud uložil pokutu 15 000 
Kčs, propadnutí majetku a ztrátu občan-
ských práv na 10 let. Vězení si odbyl na Mí-
rově, v Leopoldově, Valdicích a v Jáchymově. 
Propuštěn byl na amnestii v roce 1960

Po propuštění z vězení se živil jako po-
mocný dělník, ale v září 1961 byl znovu 
odsouzen, tentokrát na tři roky, za poslech 
rozhlasové stanice Svobodná Evropa. Po 
propuštění pracoval opět jako pomocný děl-
ník, v roce 1968 získal státní souhlas a mohl 
se opět stát farářem. Jeho dalším působištěm 
se stala fara v Dolní Lukavici a v roce 1974 
byl přeložen do Kdyně, kde působil deset let. 
Od roku 1984 pobýval v charitativním domě 
v Moravci, na Českomoravské vrchovině. 
Tam v roce 1985 zemřel. Pochován je na 
hřbitově v Písku-Semicích.

To bylo alespoň krátce o jednom osudu 
z doby, kdy totalitní moc bránila svým obča-
nům nejen vycestovat za hranice, ale dokon-
ce i poslouchat cizí rozhlasové stanice. Snad 
se tahle doba již nikdy nevrátí.

Stanislav Říkovský

Blovičtí sokolové 
navŠtívili lány

Ve čtvrtek 6. září 2018 se 
výprava 43 členů Sokola vypra-
vila na mimořádnou prohlídku 
zámku Lány. Tyto mimořádné 
prohlídky byly umožněny pre-
zidentem republiky ke stému 
výročí založení našeho státu.

První zastávkou před vlastní 
návštěvou zámku byla sklárna 
a brusírna Rückel v Nižboru. 
Zde se vyrábí broušené a olov-
naté sklo. Tato exkurze se všem 
velmi líbila, potěšil i malý dá-
rek, který každý obdržel. Poté 
následoval oběd v hotelu Praha 
a odjezd do Lán. O tuto prohlídku byl mimo-
řádný zájem, a tak musela naše výprava skoro 
hodinu čekat, než na ně došla řada. Průvod-
kyně nejprve návštěvníky seznámila s nejdů-
ležitějšími místy a exponáty zámku a každý si 
potom mohl prostory projít samostatně.

Po prohlídce zámku čekalo na naše Sokoly 
ještě jedno významné místo k návštěvě. Tím 
místem je hrob našeho prvního prezidenta 

T. G. Masaryka. Tři mladí členové toto místo 
navštívili v krojích i s vlajkou. Všichni společ-
ně potom na hrob položili věnec. Na hrobě 
to nebyla první připomínka na návštěvníky 
z různých částí republiky. Byla zde třeba i ky-
tice ze základní školy z Brna.

TJ Sokol Blovice

Pane starosto, co považujete za svůj nej-
větší úspěch ve funkci starosty Blovic?

Jako první v roce 2002 prosazení do naše-
ho města úřadu III. stupně, tzv. malý okres. 
Situace byla shora nakloněná ve prospěch 
Nepomuku, podařilo se mi situaci zvrátit ve 
prospěch města Blovice. Dále, všechna zastu-
pitelstva byla téměř jednotná, takže se daři-
lo rychle rozvíjet město. Složení rady vždy 
vycházelo z volebního výsledku, nepřipustil 
jsem žádné povolební čachry. Podařilo se ma-
ximálně čerpat dotace jak národní, tak evrop-
ské, například rekonstrukce všech školských 
budov, polikliniky, hřišť a mnoha komunika-
cí. Jistě i špičkové vybavení výjezdní jednotky 
hasičů doplněné v posledních dnech hasič-
skou zbrojnicí. V porovnání s jinými městy 
se Blovice velmi rychle rozvíjí, město je dob-
ře vnímáno navenek. Jako poslední úspěch 
považuji obnovení chirurgické ordinace. Po 
mnoha vyjednáváních na všech možných 
úřadech VZP uzavře smlouvu s lékařem, kte-
rý si nyní vyřizuje pracovní povolení, protože 
je ze zahraničí. Od 1. 12. 2018 bude ordinace 
opět v provozu. Ne náhodou jsem v roce 2014 
získal titul „Nejlepší starosta Plzeňského kra-
je“, kterého si stále velmi vážím a který mne 
dále velmi zavazuje. Prací pro město žiji, 
mám radost z každého úspěchu nejen města, 
ale i jeho občanů.

Pokud byste byl opět zvolen starostou, 
co považujete v příštích čtyřech letech za 
nejdůležitější?

Předně pokračovat ve stejném duchu 
jako dosud. Mít jednotné zastupitelstvo 
města. I nadále dobře zviditelňovat a repre-
zentovat město navenek. Více podporovat 
všechny zájmové spolky, které považuji 
za významnou část společenského života. 
Udržovat na vysoké úrovni veškeré škol-
ství, dbát o udržení zdravotnických služeb 
ve městě. Aby město Blovice bylo i nadále 
místem pro stále lepší život, je nutné rea-
lizovat další investice. Již v příštím roce 
proběhne výstavba moderního autobuso-
vého nádraží, rekonstrukce 2. části Jiroto-
vy ulice, nová komunikace do průmyslové 
zóny od Poplužáku a výstavba komunikace 
v sídlišti na Bohušově. V dalších letech pak 
komplexní rekonstrukce ulice 5. května, 
chodník Vlčicemi a další ulice. Pro volno-
časové aktivity upravit komunikace kolem 
města pro přátele cyklistiky a věřím, že i za-
ujme plocha s umělým ledem pro bruslení. 
Věřím, že i ostatní volební strany přinesou 
další zajímavé a potřebné náměty.

Redakce BN 
děkuje za rozhovor.

stávajícího starosty pana jana podušky jsme se zeptali:
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ano, chceme pro Blovicko pracovat

Zprávy Z juDa

V minulých volbách jsme Vám slibovali, 
že když nám dáte svůj hlas, otevřeme dveře 
radnice občanům. Slib jsme splnili, pravidel-
ně jsme psali články do Blovických novin, 
na facebook i do e mailů, kde jsme Vám od-
povídali na Vaše dotazy ohledně fungování 
našeho města. Teď je čas naše působení v za-
stupitelstvu shrnout. Jsou věci, které se nám 
podařilo na zastupitelstvu ovlivnit, bohužel 
je i pár věcí, na které bychom potřebovali 
více zástupců stejného vnímání a názoru, ne-
bojících se změn. Nejprve zhodnotíme, co se 
nám podařilo. Podařilo se nám napravit ně-
které nejasnosti v usneseních zastupitelstva, 
ve smlouvách města i veřejných zakázkách. 
Pečlivě jsme 4 roky prováděli kontroly a při-
cházeli jsme na efektivnější postupy. Prvními 
usneseními, které se nám v zastupitelstvu po-
dařilo prosadit, byl letitý požadavek občanů 
na víceúčelové hřiště a zveřejňování smluv 
města ještě před tím, než tuto povinnost za-
vedl Registr smluv. Využíváme pravidelně 
informací z Poslanecké sněmovny ohledně 
plánovaných změn zákonů, které známe vět-
šinou v předstihu a snažíme se na ně upozor-
ňovat již na projednávání v zastupitelstvu.

To, co bychom ještě chtěli změnit, je člen-
ství vedoucích pracovníků příspěvkových 

organizací města v orgánech města (rada, 
zastupitelstvo). Podle našeho názoru by si 
ředitel příspěvkové organizace města po 
svém zvolení měl vybrat, jestli bude dál 
v čele příspěvkové organizace nebo jestli 
chce být nezávislý zastupitel. Protože jsou 
jim městem poskytovány odměny, není v je-
jich zájmu, aby šli do sporu s městem. Vidí-
me v tom zcela jasný střet zájmů.

Nelíbí se nám také různé nepotřebné 
průzkumy, za které město zaplatilo a nebyl 
v nich shledán žádný účel nebo potřebnost 
pro město. Na ty bychom se v příštím vo-
lebním období rádi zaměřili. Dále bychom 
chtěli prosadit určitá pravidla, o která jste 
si psali, např. aby o tom, kdo bude repre-
zentovat město na zahraničních služebních 
cestách, bylo rozhodováno v zastupitelstvu. 
Jsou to cesty, kterými se město v zahraničí 
prezentuje, a jsou hrazeny z financí města!

Nesouhlasíme také s cenzurou v Blovic-
kých novinách, která je jejich běžnou sou-
částí, neboť nehodící se články vycházejí 
rovnou s ospravedlňující reakcí ze strany 
vedení města.

To je jen nástřel toho, co se nám nelíbí 
a chceme to změnit. Našli jsme cestu, ve 
které bychom s Vaší podporou rádi pokra-

čovali. Proto si dovolujeme Vás tímto požá-
dat o Vaše hlasy. Máte k dispozici 15 hlasů, 
vyberte kandidáty, kteří budou chtít aktivně 
pracovat pro město a ne pouze zvedat ruce 
při hlasování bez vlastního názoru! Volte 
číslo 5, ANO, protože číslo 5 neusíná na vav-
řínech, číslo 5 žije!!!

Bc. Andrej Červený 
a JUDr. Martina Králová 

– zastupitelé města Blovice za ANO 2011 

Děkujeme občanům za velký zájem o ten-
to zájezd, i když bylo problém v BN si přečíst 
zejména kontakty na pořadatele z důvodu 
zmenšení letáčku. Zájezd pořádá kandidátka 
za hnutí ANO 2011 v nadcházejících komunál-
ních volbách. Pokud by byl i nadále, tak velký 
zájem o tento zájezd, budeme ho v budoucnu 
opakovat. 

Kandidátka za hnutí ANO 2011

informace k zájezdu 
na čapí hnízdo

KRAJSKÝ PŘEBOR 
ML.+ ST. ŽÁKŮ (U13, U15)

PLZEŇ 7. 9. 2018

U13
                      34 kg
2. místo  JAN TOLAR (2 body do přeboru ČR).
                      38 kg
1. místo FILIP VRÁTNÍK (12 bodů).
                      42 kg
3. místo VÁCLAV KARAS (1 bod).
                      46 kg
1. místo PETR HODEK (5,5 bodu).
                      55 kg
3. místo ŠIMON JAVŮREK (1,5 bodu).
                    +60 kg
2. místo FRANTIŠEK HAVLÍČEK (2 body).
U15
                      55 kg
3. místo  PAVEL KOZÁK (7,5 bodu).
                      60 kg
2. místo VOJTĚCH VRÁTNÍK (15 bodů).
                      42 kg
4. místo ŠTĚPÁN KOLMAN (0 bodů).

Další body pro účast do přeboru v Ostravě 
mohou získat na mezinárodních turnajích 
v BRNĚ a TEPLICÍCH. Zatím se to podaři-
lo F. VRÁTNÍKOVI (8), V. VRÁTNIKOVI (12) 
a P. KOZÁKOVI (6). Petr HODEK se pro nemoc 
nemohl účastnit žádných bodovaných soutě-
ží, ale i tak má dobrou šanci se přeboru ČR 
zúčastnit. Samozřejmě i ostatní.

POLABSKÁ LIGA ŽÁKŮ
NOVÝ BYDŽOV 8. 9. 2018

U9 (7–8 let)
                      27 kg
1. místo  JAN JAVŮREK (opět nenašel pře-
možitele).
U11 (9–10 let)
                      36 kg
3. místo MARTIN HODEK (prohrál pouze 
s vítězem, 15 dětí v této váze).
U13 (ml. žáci)
                      55 kg
ŠIMON JAVŮREK (tentokráte bez umístění).
Na soutěži bylo 381 žáků.

MEZINÁRODNÍ TURNAJ JUDO 
ČESKÝ POHÁR 

BRNO 15. 9. 2018 

Muži                      81 kg
7. místo  JAROSLAV KOPAL (v I. kole zvítězil 
nad mužem z Brna, ve 2. kole prohrál s polským 
judistou a v opravách opět s Polákem).
Dorostenci                     73 kg
MAXIM GALIN (bez umístění, 2× prohra).

BRNO 16. 9. 2018 (neděle)

MLADŠÍ ŽÁCI                     34 kg
JAN TOLAR (vyřazen v 1. kole).
                      38 kg
FILIP VRÁTNÍK (vyřazen v 1. kole).

                      50 kg
7. místo PETR HODEK (Petr měl smůlu díky 
rozhodčím, ještě než-li se začal prát, omylem 
jej napsali do vyšší váhy, takže bojoval s o 6 kg 
těžšími hochy, přesto stačil 3× zvítězit, v zá-
kladní skupině prohrál se Slovákem a v opra-
vách v boji o 3. místo pak s polským žákem. 
Rozdíl hmotnosti byl znát.
                      60 kg
7. místo ŠIMON JAVŮREK (2× vítězství nad 
žáky ze Šternberku a Havířova. Prohra 2× se 
slovenskými žáky).
                    +60 kg
3. místo FRANTIŠEK HAVLÍČEK (3× zvítě-
zil, prohrál pouze s vítězem, kterého nepora-
zil ani v loňském přeboru ČR).
STARŠÍ ŽÁCI                     46 kg
ONDŘEJ ŠLAIS (po vítězství v 1. kole vyřazen 
za vyšlápnutí).
                      55 kg
PAVEL KOZÁK (vyřazen v 1. kole pouze na 
trest za vyšlápnutí z tatami).
                      60 kg
ŠTEPÁN KOLMAN (vyřazen ve 2. kole).
VOJTĚCH VRÁTNÍK (vyřazen v opravách).

V neděli bylo na soutěži 900 žáků. Všich-
ni naši starší žáci zůstali v Brně na republi-
kovém soustředení (pondělí a úterý).

Za SK judo DDM Blovice 
F. Vlčnovský
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Zprávy Z háZené

Sestava:
Brankařky: Zlatuše Černá, Vyletová Simona
Obrana: Karlíková Eliška, Zelená Hana, Jano-

chová Michaela, Synáčová Denisa, útok: Dardová 
Anna (5). Houfková Hana (2), Davídková Kateřina, 
Štenglová Kateřina, Hudecová Zuzana

V neděli 26. 8. 2018 jsme odehrály první utkání 
nové sezóny 2018/2019 a ihned na úvod nás čekal nej-
těžší možný soupeř, na svém hřišti nás přivítaly ženy 
Tymákova, které v uplynulé sezóně již potřetí v řadě 
obhájily titul. V podstatě se jednalo o souboj misryň 

s nováčkem a dle těchto předpokladů se také vyvíjelo 
celé utkání.

Od prvních minut nad námi měly soupeřky vi-
ditelně navrch a po pár úspěšných útocích se rychle 
dostaly do vedení a my jsme naopak nedokázaly 
v předních řadách na inkasované branky odpovědět. 
Dělalo nám problém si jen přihrát, natož sehrát ně-
jakou kombinaci. Po půlce první půle dokázala začít 
vzdorovat soupeřkám alespoň naše obrana, kdy už 
jim nedovolila nějak zásadně navýšit jejich už tak 
velký náskok. Poločas skončil 2:12.

Ani v druhé části utkání jsme bohužel nedokáza-
ly s protihráčkami držet krok, ba naopak, postupně 
nám docházely síly a jejich náskok se na ukazateli 
skóre postupně navyšoval, až se nakonec zastavil na 
konečných 7:29. 

V příštím kole přivítáme na domácí půdě soupeř-
ky z Plzně-Újezda, které vyzveme k souboji v neděli 
2. 9. 2018 od 14.30 hodin. Budeme bojovat o první 
body, tak nás přijďte podpořit! 

Kateřina Davídková, kapitánka družstva

Sestava: brankařka: Černá Zlatuše
Obrana: Zelená Hana, Karlíková Eliška, Jano-

chová Michaela, Synáčová Denisa, útok: Dardová 
Anna (9), Houfková Hana (4), Davídková Kateři-
na (2), Štenglová Kateřina, Hudecová Zuzana

Na první zářijovou neděli jsme k prvnímu domá-
címu utkání nové sezóny přivítaly soupeřky z Plzně-
Újezda. Po nepovedeném prvním kole jsme si chtěly 
spravit chuť a získat první body.

Do utkání jsme vstoupily zodpovědně a od prv-
ních minut jsme si šly za vítězstvím. Po pár úspěšných 

útocích jsme se rychle dostaly do vedení. Do konce 
první půle jsme si už jen hrály svoji hru a snadno se 
dostávaly do šancí. Perfektní souhru předvedla také 
obrana, která soupeřky nepustila téměř k ničemu. 
Oporou v celém utkání nám byla jednoznačně i bran-
kařka. Poločas skončil 11:5.

Do druhé půle jsme vkročily s uspokojivým ná-
skokem 6 branek a šanci dostaly mladé útočnice, 
které sice podaly pěkný výkon, ale střelecky se proza-
tím neprosadily, což vysvětluje pouhe čtyři vstřelené 
branky v druhé půli. Také jsme zbytečně ztrácely 

míče a velký problém nám dělal výhoz od branky, na 
což našt ěstí nedokázaly naše protihráčky odpovědět, 
a tak se vybojovaný brankový náskok z první půle už 
nijak neměnil. Utkání skončilo v poměru 15:9. Roz-
hodčím utkání byl pan Baumruk.

V nadcházejícím víkendu máme volno a k další-
mu souboji na hřiště soupeřek pak vyjedeme v neděli 
16. 9. 2018, kde se od 11.00 hod. utkáme s děvčaty 
z Přeštic.

Kateřina Davídková, kapitánka družstva

Sestava:
brankářky: Simona Vyletová, Barbora Čimerová
obrana: Petra Eretová, Markéta Punčochářová, 

Michaela Janochová, Martina Punčochářová, Denisa 
Synáčová

útok: Denisa Brunnerová (5), Martina Hrudičko-
vá (5), Veronika Ballínová (4), Klára Černá (4), Zuza-
na Hudecová (3), Lucie Sýkorová (2)

Do nové sezóny jsme nastoupily s posilou z řad 
dorostenek, a to Klárou Černou. V sestavě se od 
loňské sezóny téměř nic nezměnilo a bohužel stále 
přetrvává nedostatek obránkyň. Požádaly jsme pro-
to o pomoc děvčata z družstva žen A, jmenovitě Mi-
chaelu Janochovou a Denisu Synáčovou, aby nám na 
obraně pomohly. 

V neděli jsme nastoupily k prvnímu utkání sezó-
ny proti celku Chudenic. Utkání jsme odehrály na do-
mácím hřišti, kam se díky příznivému počasí dosta-
vilo i poměrně dost fanoušků včetně našeho družstva 
žen A, které nás přišly povzbudit. 

Utkání mělo pomalý nástup a první branku utká-
ní jsme vstřelily z rychlého protiútoku až v 8. minutě. 
Vzhledem k tomu, že nám rychlé protiútoky poměr-
ně vycházely, snažily jsme se tak hrát i nadále. Ve 
20. minutě utkání si obrana soupeřek již dávala na 
rychlé přechody pozor a naopak rychlé protiútoky 
začaly využívat soupeřky a naše obrana jim nestíha-
la. První poločas byl velmi vyrovnaný, čemuž odpoví-
dal i stav utkání 9:7.

Druhý poločas byl již o poznání klidnější a hra po-
malejší. Na začátku druhého poločasu došlo i na stří-

dání brankářek, kdy Vyletovou vystřídala Čimerová. 
Stav utkání ve 40. minutě byl 18:13. Dle stavu utkání 
se mohlo zdát, že už máme vyhráno, ale nebylo tomu 
tak. Ve 48. minutě byl stav utkání 18:16 a o výhru 
jsme se začaly obávat. Inkasovaly jsme několik rych-
lých branek a v útoku jsme nemohly vstřelit branku. 
Většina našich střel končila na tyčích. Střeleckou neú-
spěšnost jsme však prolomily a utkání v klidu doved-
ly do zdárného konce. Byla znát týmová hra celého 
družstva, kdy se do utkání zapojil celý tým a zároveň 
se střelecky prosazovaly i všechny útočnice. V utkání 
jsme zaslouženě zvítězily 23:19.

Utkání vedl rozhodčí J. Stašek.

Lucie Sýkorová, kapitánka družstva

ženy i. liga – tymákov a × Blovice a   29:7 (12:2), 26. 8. 2018

ženy i. liga – Blovice a × plzeň-Újezd   15:9 (11:5), 2. 9. 2018

Sestava:
brankářka: Simona Vyletová
obrana: Markéta Punčochářová, Michaela Jano-

chová, Martina Punčochářová, Denisa Synáčová, 
Barbora Kopelová, útok: Veronika Ballínová (6), 
Martina Hrudičková (6), Klára Černá (2), Adéla Slu-
ková (2), Lucie Sýkorová (1), Zuzana Hudecová

V neděli jsme odjely sehrát utkání do nedalekých 
Nezvěstic. Do utkání jsme v obraně nastoupily bez 
nemocné P. Eretové a s další posilou z řad dorostenek 
B. Kopelovou. V útoku nám scházela pouze zraněná 
D. Brunnerová, za kterou obětavě zaskočila Z. Hude-
cová z družstva žen A.

Utkání s družstvem Nezvěstic je vždy velmi vy-
rovnané. Od prvních minut utkání se soupeřky uja-
ly vedení a prvních pět minut, co útok soupeřek, to 
branka do naší sítě. Snažily jsme se se soupeřkami 

držet tempo, ale po dvou neúspěšných protiútocích 
nám soupeřky odskočily na dvoubrankový rozdíl. Po 
rychlém nástupu soupeřek se našt ěstí hra zpomalila 
a zklidnila. Náskok soupeřek se nám v 15. minutě 
podařil stáhnout, a to nejen díky zlepšené střelbě 
v útoku, ale i zlepšení hry v obraně včetně brankář-
ky. Největší problém v obraně nám vždy dělá útoč-
nice A. Vyletová, kterou málo kdo dokáže ubránit. 
V tomto utkání jsme si však poradily a to i dorosten-
ka B. Kopelová, která odehrála své první utkání za 
družstvo žen. Větší potíže jsme spíše měly s útočnicí 
K. Soukupovou, autorkou 12. branek v tomto utkání. 
Tato hráčka v minulosti hostovala i za naše družstvo 
žen A, a když se rozhodla střílet z dálky, tak na umís-
těné střely byla krátká i brankářka S. Vyletová. První 
poločas po nešťastném úvodu skončil v náš prospěch 
10:12.

Do druhého poločasu jsme vstupovaly s tím, že 
o udržení vítězství budeme bojovat až do samotného 
konce a nic nepodceníme. Úvod druhého poločasu 
pokračoval v naší režii. Netrvalo to však dlouho a od 
15. minuty druhého poločasu jsme nebyly schopné 
v útoku střelit branku. Zbývajících 15 minut jsme 
proto přihlížely, jak soupeřky náš brankový rozdíl 
dotahují. Ve 20. minutě byl stav utkání 13:17. I pře-
sto, že jsme v útoku byly domluvené, že budeme 
střílet pouze z vyložených šancí, nebyly jsme schop-
ny ani tyto šance proměňovat. Stav utkání skončil 
remízou 17:17. Ztráta bodu nás samozřejmě mrzí 
a o to více, když jsme 45. minut utkání vedly.

Lucie Sýkorová, 
kapitánka družstva

op žen – tj sokol nezvěstice × ženy Blovice B   17:17 (10:12), 2. 9. 2018

op žen – Blovice B × tj sokol chudenice   23:19 (9:7), 26. 8. 2018
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D m d tí a mládeže Blovice 
Tyršova 807, 336 01 Blovice 

Tel.: 371 522 159 
www.ddm-blovice.cz 

 
 

Cvi ení rodi  s d tmi 
BAMBULE 

 
 
 

Zábavná forma cvi ení, pohybová pr prava, 
hry, cvi ení s ná iním, d tská akrobacie, 
za len ní d tí do kolektivu. Pro rodi e s d tmi 
od 2 do 5 let. Cvi ení p izp sobíme v ku  
a schopnostem dít te. S sebou cvi ební úbor 
a vhodné p ez vky pro rodi e i d ti. 
 

Zápisné:  500 K  na školní rok  
(300 K  na pololetí)  
pro cvi ební dvojici/cv. hodina 

 

Zahajovací sch zky:  
bývalá knihovna (B lohrobského ul., Blovice)  
úterý 2. 10. 2018 od 10.00 hodin,  
tvrtek 4. 10. 2018 od 10.00 hodin  

 

Vedoucí: Šárka Fialová 
 
 

D m d tí a mládeže Blovice 
Tyršova 807, 336 01 Blovice, Tel.: 371 522 159, www.ddm-blovice.cz 

 

nabízí pro dosp lé (pop . s d tmi) zájezd do 
 

Termálních lázní 
BAD FÜSSING 

(N mecko – u Passau) 
 
 

Kdy:  10. listopadu 2018 (sobota) 
 

Cena: 300 K  doprava / osoba (dle obsazenosti autobusu),  
 

Vstupné: Europa Therme  11 € / osoba – základní vstupné 
Johannesbad 12,50 € / osoba – základní vstupné 

13,50 € / osoba – zákl. cena + sírová plynová koupel 
7 € / d ti do 14 let – základní cena 

Možnost výb ru termálních lázní 
Prosíme, zda-li by bylo možné vstupné uhradit v p esné ástce p ed odjezdem 
 

Po domluv  možnost zastavení u nákupního centra 
 

Odjezd: v 7.00 hodin od DDM Blovice, ostatní zastávky po domluv  
 

P íjezd: cca 19.00–20.00 hodin p ed DDM Blovice 
 

Doprava: autobusem 
 

S sebou: platný cestovní doklad - platí i v p ípad  d tí, cestovní pojišt ní do 
zahrani í, plavky, ru ník, hygienické pot eby, pop . koupací pláš , 
pantofle k vod , pop . kapesné na ob erstvení 

 

P ihlášky: nejpozd ji do 20. 10. 2018 a zárove  zájezd zaplatit, pozd jší platby 
pouze po domluv . Kapacita autobusu je omezena, proto prosíme 
vážné zájemce, aby se na výlet hlásili v as. 

 

Informace: Šárka Fialová, DDM Blovice (tel.: 604 293 473) 
 
V p ípad  neú asti (p edem neomluvené) na zájezdu i akci DDM Blovice se nevrací ástka 
za dopravu a pom rná ást za p edem zaplacené vstupné. V p ípad  nedodržení termínu 
platby, bude vaše místo postoupeno náhradník m. 
 

D m d tí a mládeže Blovice, tel. 371 522 159 
 

Podzimní prázdniny – Šumava 
 
 

Kdy:  28. 10. 2018–30. 10. 2018 (ned le–úterý) 
 

Kam:  Nové Hut  – Horská chata Kodrea  
 

Cena: 800 K  (v cen  je zahrnuto: ubytování, stravování 5× 
denn  + pitný režim, doprava autobusem). Výlety budou 
hrazeny z projektu Šablony II. 

 

Ubytování: ve 3–4 l žkových pokojích  
s vlastním sociálním za ízením 

 

Odjezd:  ned le 28. 10. v 9.00 hodin od DDM  
P íjezd:  úterý 30. 10. v 15.00–15.30 hodin p ed DDM 
 

Program: Ned le: Vl í výb h + p ší výlet na B ezník 
Pond lí: Lipno nad Vltavou (Stezka v Korunách strom  
+ bobová dráha). V p ípad  nep íznivého po así 
Aquapark Frymburk. Hry, sout že, aj. 

 

S sebou:  sportovní nepromokavý od v (bundu) + obuv, domácí  
od v + p ez vky, pyžamo, hygienické pot eby, v ci 
osobní pot eby (léky, karty, hry, aj.), ofocenou 
karti ku pojišt nce, plavky, ru ník, neplavci rukávky, 
kapesné dle uvážení rodi . Na cestu d tem 
p ibalte sva inu a pití, za ínáme ve e í. 

 
Informace: v DDM Blovice, Šárka Fialová 
   Tel.: 604 293 473  
 
Zájemci se musí p ihlásit nejpozd ji do 10. 10. 2018  
a zárove  je t eba pobyt zaplatit (pozd ji pouze po domluv ). 
 

D m d tí a mládeže Blovice 
Tyršova 807, 336 01 Blovice 

Tel.: 371 522 159 
www.ddm-blovice.cz 

 
 

VOLNÉ PLAVÁNÍ 
RODI  S D TMI 

 
Pro d ti od 1.–6. let, které v doprovodu rodi  
nebo prarodi  mohou navšt vovat plavecký 
bazén v ZŠ. Teplota vody cca 30°C. Bazén je 
možno navšt vovat v t ím sí ních cyklech podle 
domluvy v DDM. Cena je stanovena na 25 K  za 
osobu/krát po et návšt v v daném cyklu. Je t eba 
zaplatit vždy p edem v DDM u paní Šárky Fialové 
a domluvit si zde rozvrh návšt v (i telefonicky 
604 293 473).  
Plavecké cykly:  íjen–prosinec, leden–b ezen, duben– erven 
 

Návšt vní dny:  
Pond lí (15.00–16.30 hodin, 16.30–18.00 hodin) 
Úterý (15.00–16.30 hodin, 16.30–18.00 hodin) 

tvrtek (15.30–17.00 hodin) 
 

Pedagogický dozor: Šárka Fialová,  
  Eva Honzová 
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Vážení spoluobčané,

Přijměte od nás srdečné pozvání

přijďte si pochutnat 
na výborném guláši a pivu 

Společně se sejdeme 

na blovickém náměstí 
ve středu 3. října od 15:00 do 18:00 hodin

ŽIJEME s Vámi a společně 

tvoříme BLOVICE

více informací na www.zijemeblovice.cz, www.blovice.info
a našich volebních novinách.
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MŠ Blovice

68 let, 

69 let, starosta

44 let,

23 let, zástupce 
vedoucí prodejny

47 let,
vedoucí hotelu 

18 let, student
gymnázia

38 let, 
ZZS PK

77 let, zkušební
technik v.v.

43 let, soukromý 
podnikatel

64 let, projektant 

staveb

49 let, soukromá 
podnikatelka

54 let, vedoucí 
výstupní

67 let,

ZŠ Blovice

Kandidátní listinaVolte 2

důchodkyně
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VOLEBNÍ PROGRAM KSČM 

PRO BLOVICE, HRADIŠTĚ, VLČICE, ŠTÍTOV, HRADIŠŤSKÝ ÚJEZD, HRADIŠŤSKOU LHOTKU A KOMORNO NA ROKY 
2018 - 2022 

● řešení dopravní průjezdnosti kolem základní školy 
● připravit projekt na vybudování světelné křižovatky u ZUŠ Blovice 
● pokračovat ještě intenzivněji v opravách komunikací a chodníků 
● pokračovat v programu Plzeňský kraj - bezpečný kraj, zejména v rozšiřování kamerového systému u škol a      
   dětských zařízení    
● podpora výstavby malometrážních bytů 
● jednat o udržení odborné lékařské péče v Blovicích 
● obnovení parkovacích a klidových zón 
● jednat o zpřístupnění zámeckého parku bez časového omezení pro veřejnost 
● výstavba cyklostezek 
● zlevnění místní autobusové dopravy 
● jednat o udržení či snížení poplatků za odpady, vodné a stočné 
● zvýšit informovanost obyvatel o aktivitách města, institucí a spolků 
● zefektivnit Blovické noviny, pro blovické občany noviny zdarma 
● postupně zjednodušovat grantový program 
● podporovat zájmové spolky ve městě a v přilehlých obcích, napomáhat v jejich činnosti zvláště při práci s dětmi 
● podporovat individuální bytovou výstavbu 
● zvýšení finanční podpory města pro práci společenských, zájmových a sportovních organizací 
● vytváření dobrých podmínek a budování vztahů s podnikatelskými a hospodářskými subjekty  
● pro udržení a rozvoj zaměstnanosti 
● udržet finanční podporu TJ a opravit nevyhovující oplocení kolem celého areálu 
● ocenění práce trenérů s mládeží  
● podpoříme i dobré náměty ostatních stran i občanů 

Blovice 
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Volební program do Zastupitelstva města Blovice 
pro období 2018-2022

Vážení spoluobčané, Vážení voliči, velmi rádi bychom Vám tímto představili naše kandidáty 
a volební program našeho uskupení „SPOLEČNĚ PRO BLOVICE“, 

sdružení TOP 09 a nezávislých kandidátů.

Email: spolecneproblovice@seznam.cz                                                             Tel.:+420 724 517 402
       www.facebook.com/spolecneproblovice

4
Volte č.

BEZPEČNÉ BLOVICE

   ZVÝŠÍME BEZPEČNOST CHODCŮ, ZEJMÉNA NA NÁDRAŽÍ 
V BLOVICÍCH

   ROZŠÍŘÍME KAMEROVÝ SYSTÉM MĚSTA

   ZŘÍDÍME NOVÉ CHODNÍKY, ZEJMÉNA VE VLČICÍCH K AUTOBU-
SOVÉ ZASTÁVCE

   NAPOJÍME PRŮMYSLOVOU ZÓNU VE FÜGNEROVĚ ULICI NA 
ULICI POPLUŽNÍ

   ZREALIZUJEME NOVÉ KOMUNIKACE, NAPŘ. NA BOHUŠOVĚ

   ZVÝŠÍME POČET PARKOVACÍCH MÍST

   ZREALIZUJEME NOVOU CYKLOTRASU „PODÉL ŘEKY ÚSLAVY“

KULTURNÍ BLOVICE

   PODPOŘÍME VZNIK INFORMAČNÍHO CENTRA V BLOVICÍCH

   POSÍLÍME PROGRAM PODPORY SPOLKŮ NA 500 TIS. KČ ROČNĚ

   PODPOŘÍME SPOLKOVOU ČINNOST HASIČŮ VE VLČICÍCH, 
ŠTÍTOVĚ A HRADIŠŤSKÉ LHOTCE

   ZAJISTÍME OPRAVY KULTURNÍCH PAMÁTEK VČETNĚ ZLEPŠENÍ 
JEJICH PROPAGACE

   PODPOŘÍME VÍCE KULTURNÍCH AKCÍ PRO ŠIROKOU VEŘEJNOST

   VE SPOLUPRÁCI S MUZEEM ROZŠÍŘÍME OTEVÍRACÍ DOBU 
PARKU U ZÁMKU HRADIŠTĚ 

ČISTÉ BLOVICE

   PODPOŘÍME VÝSADBU ZELENĚ VČETNĚ OBNOVENÍ 
POLNÍCH CEST

   ZAVEDEME NOVOU KONCEPCI PÉČE O ZELEŇ A ÚKLID MĚSTA

   ZVELEBÍME DALŠÍ VEŘEJNÁ PROSTRANSTVÍ VČ. MÍSTNÍCH 
ČÁSTÍ

   POSÍLÍME TŘÍDĚNÍ ODPADŮ V BLOVICÍCH

SOCIÁLNĚ SPRAVEDLIVÉ BLOVICE

   PODPOŘÍME VZNIK NOVÝCH BYTŮ PRO SENIORY

   V PŘÍPADĚ ZÁJMU VYBUDUJEME STARTOVACÍ BYTY PRO 
MLADÉ RODINY

   ZASÍŤUJEME POZEMKY K VÝSTAVBĚ RD ZA VÝHODNÝCH 
FINANČNÍCH PODMÍNEK

   PODPOŘÍME ČINNOST DIECÉZNÍ CHARITY V BLOVICÍCH

MODERNÍ BLOVICE

   UMOŽNÍME ÚHRADY POPLATKŮ BEZ NUTNOSTI NAVŠTÍVIT MĚÚ

   ZAVEDEME WI-FI ZDARMA NA VEŘEJNÝCH MÍSTECH

   ZMODERNIZUJEME WEBOVÉ A FACEBOOKOVÉ STRÁNKY MĚSTA

    KE ZLEPŠENÍ KOMUNIKACE S OBČANY ZAVEDEME NEFORMÁLNÍ 
SETKÁVÁNÍ S VEDENÍM MĚSTA VČETNĚ ZVÝŠENÍ AKTIVITY 
NA SOCIÁLNÍCH SÍTÍCH

1   
Ing. Michal Hodek

6   
Adam Seidl

2   
Zdeňka Palacká

7   
Mgr. Iva Jandová

3   
Miroslav Sýkora

8   
Ing. Martin Ambros

4   
Ing. Miloš Seidl

9  
Vlasta Šnajdrová

5   
Radka Hrubá

10  
Ing. Petr Blažek

15  
MUDr. Jaroslav Kratochvíl

14  
Eva Kullová

13  
Jan Polívka

12  
Vladimíra Davídková

11  
Zdeněk Jandík

Naši Kandidáti
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DTP a Tisk: Typografik centr, Jiráskovo nám. 24, 326 00 Plzeň
Povoleno: MK ČR E 12370

 Náklad: 500 ks  Cena: 7 Kč

B l ov i c ké  n ov i ny

naŠe inZerce :

PRODÁM 2 autosedačky, i jednotlivě. Zn.: 
Graco, 15–36 kg, 3–10 let, nastavitelná výš-
ka opěrky, podsedák lze použít samostatně. 
100% stav, PC: 990 Kč/kus, nyní: 300 Kč/kus. 
Tel.: 737 683 060 – volat po 17. hodině! Obrá-
zek na webové adrese: www.ibb.co/bCzucJ
PRODÁM dětské in-line brusle. Nastavitelná 
velikost 35–38, kvalitní provedení, velmi 
málo používané, PC: 600 Kč, nyní 300 Kč. 
Tel.: 737 683 060 – volat po 17. hodině! Obrá-
zek na webové adrese: www.ibb.co/fEDZBd
PRODÁM koberec 4 × 5 m ve velmi dob-
rém stavu. Cena 1.000 Kč, Blovicko. Tel.: 
724 533 518.
PRODÁM Suzuki Jimny, r. v. 2003, najeto 
55 tis. km doložitelných, nebouraný, ne-
zkorodovaný, TK 7/2020, opravdu pěkný 
stav, první majitel v ČR, klima, po výměně 
VŠECH náplní. Cena k jednání 170 tis. Bliž-
ší info na: mike.eber@seznam.cz nebo tel: 
773 664 796. 
PRODÁM chalupu v Choc. Lhotě včetně zaří-
zení. Tel.: 728 632 533.
PRONAJMU BYT v Blovicích 2+1, jedná se 
o nově zrekonstruovaný byt v osobním vlast-
nictví ve 2. NP (1. patro). Dispozice se skládá 
z předsíně, spíže, sociální zařízení – koupel-
ny, kuchyně, obývacího pokoje a ložnice. 
Byt je částečně vybavený s těmito elektro-
spotřebiči: lednice s mrazákem – monolit, 
mikrovlnná trouba, kombinovaný sporák, 
automatická pračka, digestoř, varná konvice, 
boiler na vodu. K bytu náleží i sklep a ven-
kovní pergola (přístřešek) pro parkování 
os. auta či venkovní posezení při grilu. Za 
domem je travnatá zahrada s lavičkami urče-
ná k relaxaci. Je zde vyčleněna část pozemku 
s možností pěstění zeleniny. Dům je cihelný 
s novými plastovými okny a novou střechou. 
V bytě se nekouří a nejsou povoleni psi a koč-
ky. Kontakt: teslla@seznam.cz
PRODÁM bílé plastové okno š. 1290 v. 1310 
a dveře š. 720 v. 2190 na balkon s klikou na 
zámek, cena celkem 3.500 Kč, sleva možná. 
Blovice, Tržní 798. Tel.: 602 136 034.
DOUČOVÁNÍ ANGLIČTINY – soukromé do-
učování AJ. Jakýkoliv věk i znalosti, ideální 
pro žáky druhého stupně ZŠ a studenty SŠ. 
Blovice, tel. 739024777 (jen SMS).

BEZPLATNÁ 
ŘÁDKOVÁ INZERTNÍ RUBRIKA

Zde můžete inzerovat prodej, koupi, 
darování, výměnu a další. Týká se inze-
rátů do velikosti 5 × 2 cm. Vaše nabídky 
můžete zaslat mailem: info@ldblovice.
cz, telefonem: 371 522 236, 737 740 174 
nebo je přijít zadat osobně.

PROSÍM o seznámení se starší ženou k ak-
tivnímu pozdnímu milování, nevylučuji 
další průběh. Tel.: 731 965 937.
PRODÁM mladou kozičku, hnědou, bez 
rohů, hnědé znaky, připravena na připuště-
ní. Po dobré dojnici, stáří 17 měsíců. Volat 

večer po 20. hodině na tel.: 732 726 432.
PRODÁM Prodám trámy různých rozměrů, 
truhlářské a stavební fošny a prkna, pali-
vové dřevo, popřípadě nařežu krov. Tel.:  
604 570 939.

Základní škola Blovice pořádá 
ve svém areálu 

p r o g r a m :  
z a s a z e n í  p a m á t n é  l í p y  
v y s t o u p e n í  žá ků  a  uč i t e lů  
v ý s t a v a  p a n e n e k  p .  H a v l o v é  
p ř í r o d o věd n ý  k o u t e k  a  k v í z  

Slavnost 

ke 100. výročí vzniku ČSR 

 

2 2 .  9 .  2 0 1 8  V  1 0  H O D I N  

V rámci slavnosti v areálu Základní školy v Blovicích 
22. 9. 2018 vystoupí u příležitosti 

100 let trampingu v Čechách Béďa Šedivka!


